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Št.: 900-1/2020/3-1 
Datum: 25. 9. 2020 
 

ZAPISNIK 1. SEJE SVETA STARŠEV 

 

 
V četrtek, 24. septembra 2020 ob 16. 00 uri je potekala 1. seja Sveta staršev v šolskem letu 
2020-21. Seja je potekala preko spletne povezave ZOOM. 
 
Seje so se udeležili predstavniki Sveta staršev: Janez Praček, Nina Weiner Šavija, Bojana 
Božič, Katarina Berce, Mateja Ceket Odar, Katarina Jancheva, Marketa Petrova, Eva Čelhar, 
Erika Žgavec, Mojca Kete Curk, Boris Hočevar, Petruška Velikonja, Branko Žejn, Irena Knez 
Bračko, Tomaž Drnovšek, Simona Škrlj, Barbara Vetrih Bolčina. 
 
Kot opombo bi dodali, da nekateri starši za čas seje niso bili ves čas prisotni, zato je tudi pri 
glasovanjih prišlo do različnega števila glasov. 
 
Odsotni predstavniki Sveta staršev: Matej Furlan – opr., Miro Teinović – opr., Ljubo Prhne – 
opr., Alijana Celin – opr., Veronika Marc. 
 
Ostali prisotni: v. d. ravnatelj Alojzij Adamič, pomočnici v. d. ravnatelja Mateja Kete Černe in 
Martina Žnidaršič. 
 
Predlagani dnevni red: 

1. Konstituiranje sveta staršev 2020/21. 
2. Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje 2019/20. 
3. Poslovnik sveta staršev. 
4. Letni delovni načrt 2020/21. 
5. Razno. 

 
 
V. d. ravnatelj pozdravi vse navzoče. Pove, da prvo sejo skliče ravnatelj ter predlaga dopolnjen 
dnevni red: 

1. Potrditev dnevnega reda. 
2. Seznanitev s Poslovnikom sveta staršev. 
3. Potrditev članov in mandatov sveta staršev. 
4. Sprejem novega Poslovnika sveta staršev. 
5. Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje 2019/20. 
6. Obravnava Letnega delovnega načrta 2020/21. 
7. Razno. 

 
 
 
Točka 1 
 
Sklep številka 1: 
Svet staršev CIRIUS Vipava (z glasov ZA, 0 PROTI) potrjuje dnevni red 1. redne seje 
Sveta staršev. 

 

 

 



 
 
 
 
 
 

2 
 

 
Točka 2 
 
 
Pomočnica ravnateljice Martina Žnidaršič je seznanila starše, da imamo za delovanje sveta 
staršev veljaven Poslovnik iz leta 2013 in ga na kratko predstavi. 
 
 
 
Točka 3 
 
Alojzij Adamič uvodoma pove, da ima vsak razred enega predstavnika v svetu staršev in izmed 
teh moramo izvesti še volitve za predsednika. Volitve so lahko tajne ali javne. 
 
Vsi starši se s članstvom v svetu staršev strinjajo in predlagajo, da se glasovanje za 
predsednika izvede javno. Starši nato podajo predloge.  
 
Predlagani kandidati za predsednika so: Janez Praček in Mojca Kete Curk. Oba kandidata se 
s kandidaturo ne strinjata. Alojzij Adamič nato vpraša še vsakega starša posebej in tudi izmed 
teh kandidatov ni nihče pripravljen prevzeti te funkcije. 
 
Janez Praček nato sprejme kandidaturo in izvede se glasovanje. 
 
Sklep številka 2: 
Svet staršev CIRIUS Vipava (z 15 glasov ZA, 0 PROTI, 1 vzdržan) potrdi Janeza Pračka 
za predsednika Sveta staršev v šolskem letu 2020/21. 
 
Za namestnika se je javila Barbara Vetrih Bolčina.  
 
Sklep številka 3: 
Svet staršev CIRIUS Vipava (z 15 glasov ZA, 0 PROTI) potrdi Barbaro Vetrih Bolčina za 
namestnico predsednika Sveta staršev v šolskem letu 2020/21. 
 
 
 
 
Točka 4 
 
Janez Praček preda besedo Martini Žnidaršič, ki je pripravljala nov Poslovnik sveta staršev, 
da nam ga predstavi.  
 
Martina pove, da je najbolj pomembna razlika, da star poslovnik predvideva, da je predsednik 
sveta staršev tudi predstavnik staršev v svetu zavoda in njegov mandat traja 4 leta. Nov 
poslovnik tega ne predvideva. O tem smo pridobili tudi mnenja iz MIZŠ in pravnega servisa in 
je usklajeno tudi s Poslovnikom sveta staršev Slovenije. 
 
Sprememba je tudi 18. členu, ki se nanaša na sklepčnost. Svet Staršev je sklepčen, če je 
prisotna polovica članov sveta staršev. 
 
Sprejet je bil ugotovitveni sklep: Poslovnik sveta staršev iz leta 2013 je v neskladju z 
zakonodajo in zato svet staršev ta poslovnik preklicuje. 
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Sklep številka 4: 
Svet staršev CIRIUS Vipava (z 16 glasov ZA, 0 PROTI) potrdi nov Poslovnik sveta 
staršev. 
 
 
 
Točka 5 
 
Na zapisnik 3. redne seje 2019/20 ni bilo pripomb. 
 
Sklep številka 5: 
Svet staršev CIRIUS Vipava (z 16 glasov ZA, 0 PROTI) potrjuje zapisnik 3. redne seje 
2019/20. 
 

 
Točka 6 
 
 
Alojzij Adamič pove, da smo Letni delovni načrt poslali vsem staršem v pregled in poziva na 
razpravo.  
 
Janez Praček je povedal, da je od vzgojiteljice iz vrtca izvedel, da bo prevoz za dneve 
dejavnosti otrok iz vrtca po novem plačljiv. Zanima ga, kaj točno to pomeni? 
 
Mateja Kete Černe pove, da so bili starši s strani razrednikov obveščeni glede plačila prevozov 
za dneve dejavnosti. Stroške prevoza smo do sedaj zaračunavali samo  učencem, ki so bili v 
dnevni obravnavi, po novem pa se bo strošek delil na vse učence. Ta strošek ponavadi ni 
visok.  
 
Mojca Kete Curk vpraša glede odprtosti zavoda med vikendi. V Letnem delovnem načrtu so 
zapisani vikendi, ki naj bi se zapirali. Kaj to pomeni?  
 
Alojzij Adamič pove, da imamo sprejet protokol, da v primeru, da ni za vikend prijavljenih vsaj 
6 otrok se zavod zapre. Ta odločitev ostaja tudi sedaj. Glede na trenutno prisotnost smo se 
odločili, da bi vsak drugi vikend zavod zaprli in tudi v primeru, če je v vikendu, ki je predviden 
za biti odprt in ni dovolj prijav se zavod zapre. 
 
Mojca Kete Curk pove, da o tem starši niso bili obveščeni. Zanima jo, na podlagi česa so se 
odločili, da se zavod zapira po tem sistemu? Vpraša se, zakaj smo se starši in posebej delovna 
skupina staršev borili zadnja 4 leta? Sama bi želela, da je zavod odprt ves čas, da imajo starši 
zmeraj možnost koriščenja vikend varstva. Na tak način bomo morali iskati rešitve drugje.  
Kaj je z zaposlitvami, ki so bile priznane na račun vikendov in dela prostih dni? 
 
Alojzij Adamič pove, da zagotoviti varstvo za 1 otroka je nemogoče, saj ni racionalno. 
Zmanjšale so se potrebe po vikend varstvu, ker je odšlo kar nekaj otrok, ki so bili večino časa 
v zavodu. Specifik nam letos ministrstvo ni priznalo, smo pa dobili po novem spremljevalce 
skupin za gibalno ovirane otroke in mladostnike. Trenutno še iščemo rešitve, ki bi bile najboljše 
za vse. Ministrstvo za šolstvo zahteva od nas spremembo financiranja v smislu tržne dejavnosti 
in morali bomo narediti spremembe. 
Starše poziva, da bi vnaprej podali svoje predloge, kdaj bi potrebovali vikend varstvo 
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Mojca Kete Curk pove, da je bilo vikend varstvo zaračunano. Od sedaj naprej pa bodo vikendi 
plačljivi znatno več. 
 
Barbara Vetrih Bolčina pove, da v takem primeru nimamo nikoli možnosti koriščenja vikend 
varstva. To ne sme biti več omejitev 6 otrok. Po njihovem mnenju mora biti slišan vsak.   
 
Nina Weiner je vprašala, zakaj so starši otrok iz vrtca dobili položnico za mesec julij, saj niso 
imeli niti možnosti koristit vrtec v mesecu juliju? Namreč, obvestilo, da se vrtec zapre s 4. 7. 
so dobili sam en dan prej. Tudi v imenu drugih staršev, ki so se obrnili na njo želi, da se objasni, 
zakaj so dobili kljub temu za plačati vrtec? 
 
Mateja Kete Černe je povedala, da je bila tudi ona ena od tistih, ki so klicale starše glede 
zaprtja.  
 
Marina Žnidaršič pove, da je vrtec deloval ločeno do 17. 7. 2020. Otroke iz vrtca so pridružili 
ostalim skupinam. 
 
 
Sklep številka 6: 
Svet staršev CIRIUS Vipava (z 4 glasovi ZA, 9 PROTI) potrjuje, da je seznanjen z Letnim 
delovnim načrtom za šolsko leto 2020/21. 
 
 
Martina Žnidaršič  predvideva, da je razlog za negativno mnenje zaradi zaprtosti zavoda. Pove, 
da se bomo trudili, da bi prišli staršem naproti. 
 
Starši se z njo strinjajo, na pedagoški del in vse ostalo pa nimajo pripomb.  
  
 
 
Točka 7 
 
Janez Praček pove, da po novem Poslovniku ni predsednik sveta staršev član v svetu zavoda, 
zato moramo določiti novega člana.  
 
Starši so predlagali Janeza Pračka in Barbaro Vetrih Bolčina, ki se s kandidaturo ni strinjala. 
 
Sklep številka 7: 
Svet staršev CIRIUS Vipava (z 12 glasovi ZA, 1 vzdržan) sprejme, da je 3 član, 
predstavnik staršev v svetu zavoda Janez Praček. 
 
 
Janez Praček pove, da je bil na zadnji seji sprejet sklep, da vodstvo na prvi naslednji seji sklica 
predstavi način plačevanja oskrbnin. 
 
Alojzij Adamič pove, da so na posvetovalnem svetu sprejeli sklep, da se zaračunavanje 
oskrbnin prejemnikom penzij z mesecem septembrom ukinejo.  
 
Alojzij Adamič pove, da je v postopku sprejemanja Pravilnik o šolski prehrani, ki določa, da je 
v komisiji tudi predstavnik sveta staršev. Do sedaj je bila Barbara Vetrih Bolčina, ki pa želi 
funkcijo predati. Ker se noben od članov sveta staršev ni odločil sprejeti, so ponovno pozvali 
Barbaro Vetrih Bolčina, da ostaja še naprej. 
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Sklep številka 8: 
Svet staršev CIRIUS Vipava (z 11 glasovi ZA, 0 proti) sprejme, da je predstavnik staršev 
v komisiji za šolsko prehrano Barbara Vetrih Bolčina. 
 
 
Lojze Adamič pove, da se vključujemo v reševanje prevoza za otroke iz Nove Gorice. Z ostalimi 
11 občinami pa imamo to urejeno. 
 
 
 
Seja sveta staršev se je zaključila ob 18. 45 uri. 
 
                         
Zapisnik zapisali:                             v. d. ravnatelj: 
Lilijana Volk, tajnik VIZ VI                         Alojzij Adamič 
 

    


